
ORLOVA
-*I*.

Zápis  ze17.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  11.9.2019

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 9 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miro:slav  Chlubna,  Miroslav  Koíáček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Mgr. Ing. Kateřína  Plintová

Program:

1.  Zahájení

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materíálu:  běžný  - ústně

2.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

2.1.  TAJ  - Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.2.  TAJ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ103  - tajemník

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.3.  TAJ  - Termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  a zasedání  Zastupítelstva  města

Orlová  pro  rok  2020

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.4.  OMFŠK  - Žádost  o poskytnutí  neinvestiční  účelové  dotace  spolku  Benjamín

Orlová,  z.s.

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFšK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.5.  OMFŠK  - Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.6.  OWaŽlJ  - Prodej  a likvidace  majetku  města  Orlová  v souladu  se Směrnicí

č. 3/2019  "Vedení  agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"

Předkladatel:  Mgr.  Silvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a živnostenského

úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.7.  Žádost  Českých  drah,  a.s.,  o finanční  příspěvek  na oslavy  Regionálního  dne

železníce  2019

Předkladatel:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  KS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.8.  OSMHS  - Pronájem  pavilonu,,l"  na ulící Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyní

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.9.  OSMHS  - Nebytové  prostory  v objektu  č. p. 96 na ulíci Slezské  v

Orlové-Porubě

2



Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.10.  OSMHS  - Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.11. OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.12.  OSMHS  - Úpravy  rozpočtu  20'í  9 0RJ  107  - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.13.  ORI  - Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace
energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -
NET  OFFICE"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.14.  Stanovení  platu  Mgr. Jarmile  Berné  ředitelce  Domova  Vesna,  příspěvková
organizace

Předkladatel:  Bc.  Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3. Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

3.1. Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní
umělecké  školy  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace

Předkladatel:

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ,
s.r.o.

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.3.  ,,PD Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p. 931,
Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v
ochranném  pásmu  vodního  díla SmVak,  a.s.

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.4. Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických
úspor  v objektu  ZS U Kapličky  959, Orlová  - Lutyně"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORl

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.5.  Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně
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3.6.  Informace  o situaci  v Domově  Vesna

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

4.  Organizační  a různé

4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém

období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesení  RMO  č. 602/17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Míroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.2019  ve znění  dle  pozvánky

s doplněním  bodů:

3.1.  Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J.

R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ,  s.r.o.

3.3.,,PD  Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p. 931,

Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu

vodního  dila  SmVak,  a.s.

3.4.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v

objektu  ZŠ U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"

3.5. Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

3.6. Informace  o situaci  v Domově  Vesna
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Průběh  diskuse:

17.  schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.  Navrhl,
aby  se  schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s doplněním  bodů:
3.1.  Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J.
R. Míši,  Oríová,  příspěvkové  organizace
3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.
3.3.  ,,PD  Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p.  9:31,
Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu
vodního  díla  SmVak,  a.s.
3.4.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v
objektu  ZS  U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"
3.5.  Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí
3.6.  Informace  o situaci  v Domově  Vesna
Jelikož  k programu  nebyly  vzneseny  žádné  připomínky  ani návrhy  nechal  starosta  města
Mgr.  Chlubna  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,
Mgr.  Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

program  17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.2019  ve znění  dle pozvánky  s
doplněním  bodů:

3.1.  Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J.
R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.

3.3.  ,,PD  Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p. 931,
Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu
vodního  díla  SmVak,  a.s.

3.4.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v
objektu  ZŠ U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"
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3.5. Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

3.6. Informace  o situaci  v Domově  Vesna

Usnesení  RMO  č. 603/'17.  z 11.9.20'19

usnesenÍ  []

Nepřijaté

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.20'í9

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápísu  17.  schůze  Rady  města

Orlové  Mgr.  Ing. Kateřinu  Plintovou.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,

Ing. Pavel  Dendís,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: I (Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová)

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  I  zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.2019
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Mgr. Ing Kateřinu  Plintovou

Llsnesení  RMO  č. 604/'1  7. z 1 1.9.20'19 Nepřijaté

usnesenÍ  č

2.1.  Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 11.09.2019

Průběh  diskuse:

p. Stuchlík  -  dotaz  k vodní  ploše  u restaurace  Koliba.

Ing, Matušek, MBA - informoval, že proběhlo mechanické čištění vodní p5ochy hasiči. V
současné  době  byla nasazena  do vody  bakterie.  Doplnil,  že se spojili  s VSB  a vysoká
škola  se bude  v rámci  zadání  bakalářských  nebo  diplomových  prací  snažit  navrhnout,  jak
situaci  řešit.

Mgr. Chlubna-informoval,  že oficiální  otevření  hotelu  proběhne  3.10.2019.  Restaurace  v
hotelu  bude  pouze  na objednávku.  Místo  vinárny  má nájemce  zájem  udělat  hudební  klub.
Dále  informoval  o pozvání  profesionálních  hasičů  na prohlídku  budovy  Hasičského
záchranného  sboru  Moravskoslezského  kraje  -  Pobočná  stanice  Orlová  termín  bude
upřesněn.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'l (Petr  Koláček)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 11.09.2019

Usnesení  RMO  č. 605t17.  z 11.9.20'19

usnesení  a

NepřÍjaté

2.2.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  103  - tajemník

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 123:

a) přijetí  příspěvku  na výdaje  spojené  s vytvořením  pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně

prospěšných  prací  (670  tis. Kč)

b) výdaje  spojené  s vytvořením  pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně  prospěšných  prací

dle  zákoníků  práce  z rozpočtové  rezervy  města  (145  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  doplnil,  že příspěvek  na výdaje  nestačí.  Město  doplácí  na OOPP.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřína  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
rozpočtové  opatření  č. 123:

a) přijetí příspěvku  na výdaje  spojené  s vytvořením  pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně
prospěšných  prací  (670  tis. Kč)

b) výdaje  spojené  s vytvořením pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně  prospěšných  prací
dle zákoníků  práce  z rozpočtové  rezervy  města  (145  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. 606/'17.  z 11.9.2C)19

usnesenÍ  0

Nepřijaté

2.3. Termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  a zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  pro rok
2020

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

termíny  schůzí Rady města  Orlová  v roce 2020

doporučuje  ZMO

1. vzít na vědomí  termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  v roce  2020

2. schválit  termíny  zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  v roce  2020

Průběh  diskuse:
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p. Stuchlík  -  dotázal  se, zda  si bude  na ZMO  možné  objednat  oběd.

p. Koláček  -  možnost  objednání  obědů  bylo  projednáno  s ředitelkou  DKMO,  kdy  paní

ředitelka  navrhla,  že by mohli  jeden  druh  jídla  navařit.

Bc. Kubalová  - paní  ředítelka  navrhla,  že by mohlí  jeden  druh  jídla  navařit.  Cena  obědu  by

byla  cca  120  Kč.

Mgr.  Chlubna  -  oběd  by si platil  každý  zastupitel  sám.

Členové  RMO  doporučílí  možnost  objednávky  obědů  projednat.

Mgr.  Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  v roce 2020

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

1. vzít  na vědomí  termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  v roce  2020

2. schválit  termíny  zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  v roce  2020

Usnesení  RMO  č. 607/17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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2.4. Žádost  o poskytnutí  neinvestiční  účelové  dotace  spolku  Benjamín  Orlová,  z.s.

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s @ 102 odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
zněnÍ

1.1.  poskytnutí účelové  neinvestiční dotace pro  Benjamín  Orlová,  z.s.,  IČO: 02506645,  na
podporu  projektů  pro  děti  a mládež  v celkové  výši  11 500  Kč,

1.2.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Benjamínem  Orlová,  z.s.,  IČO:  02506645.

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  Komise  pro  školství,  děti  a mládež  doporučila  RMO  dotaci  schválit.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0  proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s 8) 102  odst.  3 zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  v platném
znění

1.1.  poskytnutí účelové  neinvestiční dotace pro  Benjamín  Orlová,  z.s.,  IČO: 02506645,  na
podporu  projektů  pro  děti  a mládež  v celkové  výši  I1 500  Kč,
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1.2.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Benjamínem  Orlová,  z.s.,  IČO: 02506645.

Usnesení  RMO  Č. 608/'17.  z 11.9.20'19

usnesení  0

Nepřijaté

2.5.  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materiá!  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrti  na íisnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (25 809  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  na dnešní  schůzi  RMO  se budou  schvalovat  další  úpravy  rozpočtu,  které

stav  rezerv  ovlivní.  Aktuální  stav  fin. rezerv  bude  předložen  na ZMO.  Rezerva  města na

opravy  komunikací  je ještě  6 mil.  Kč, ale rezerva  je vázána  na příjmy  a příjmy  se neplní.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (25  809  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. 609/17.  z 11.9.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.6.  Prodej  a likvidace  majetku  města  Orlová  v souladu  se Směrnicí  č. 3/20'19  "Vedení
agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Sílvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a

živnostenského  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

v souladu s F3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
Znění

s prodejem  majetku,  a to dětské  koloběžky  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,

kterou  po uplynutí  Ihůty  pro  vydání  vlastníkovi  dle  zákona  č. 89/20a'12, občanský  zákoník,  v
platném  znění,  nabylo  město  Orlová

schvaluje

jediného  zájemce  o koupi  níže  uvedeného  majetku:

Dětská  koloběžka  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,  a to

p. Jolanu  Pláškovou.

schvaluje
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navržený  způsob  likvidace  jízdních  kol, dívčích  bruslí  a majetku  uvedeného  v příloze  č. 1.

Průběh  diskuse:

p. Vršanský  -  doporučíl  udělat  vždy  dva  kola  prodeje.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRZEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

v souladu s @ 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
zněnÍ

s prodejem  majetku,  a to dětské  koloběžky  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,

kterou  po uplynutí  Ihůty  pro  vydání  vlastníkovi  dle  zákona  č. 89/2012,  občanský  zákoník,  v

platném  znění,  nabylo  město  Orlová

Rada  města  Orlová

schvaluje

jediného  zájemce  o koupi  níže  uvedeného  majetku:

Dětská  koloběžka  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,  a to

Ing.  Jolanu  Pláškovou.

Rada  města  Orlová

schvaluje

navržený  způsob  likvidace  jízdních  kol, dívčích  bruslí  a majetku  uvedeného  v příloze  č. 1.

Usneserí  RMO  č, 610/17.  z 11.9.2019 Nepřijaté
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usnesenÍ  [I

2.7.  Žádost Českých drah,  a.s.,  o finanční  příspěvek  na oslavy  Regionálního  dne
železnice  2019

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  KS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ust. @ 102, odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve
znění  pozdějších  předpisů

smlouvu  o reklamní  spolupráci  a propagaci  při oslavách  Regionálního  dne  železnice  2019.

ukládá

kanceláři  starosty  zajistit  předání  znaku  města  Orlová  Českým dráhám,  a. s. v elektronické
podobě  k účelu  stanovenému  ve smlouvě.

stanoví

vykonatelnost  rozhodnutí  tohoto  usneseqí  momentem  doručení  kopie  platné  plné  moci

osoby  oprávněné  k podpisu  smlouvy  za Ceské  dráhy,  a.s.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že stále  nebyla  doručena  kopie  platné  plné  moci  osoby  oprávněné  k

podpisu  smlouvy  a proto  do návrhu  na usnesení  bylo  uvedeno,  že RMO  stanoví

vykonavatelnost  rozhodnutí  tohoto  usnesení  momentem  doručení  plné  moci.

Bc. Kubalová  -  sdělila,  že vlak  vyjíždí  z Bohumína,  vlak  Orlovou  projíždí.

Mgr. Chlubna  -  doporučil  pro  příště  projednat,  zda  by vlak  nemohl  v Orlové  zastavit.  Zadal

úkol  Mgr.  Cibulkové,  aby  zjistila  o vlaku  podrobnější  informace  a informace  zveřejnila.
Následně  starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: I ([uboslav  Vršanský)
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CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  t'íasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s ust. 83 102, odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve
znění  pozdějších  předpisů

schvaluje

smlouvu  o reklamní  spoluprácí  a propagací  při oslavách  Regionálního  dne  železnice  2019.

Rada  města  Orlová

ukládá

kanceláří  starosty  zajistít  předání  znaku  města  Orlová  Českým  dráhám,  a. s. v elektronické

podobě  k účelu  stanovenému  ve smlouvě.

Rada  města  Orlová

stanoví

vykonatelnost  rozhodnutí  tohoto  usnesení  momentem  doručení  kopie  platné  plné  moci

osoby  oprávněné  k podpisu  smlouvy  za Ceské  dráhy,  a.s.

Usnesení  RMO  č. 611/17.  z 1'1.9.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.8.  Pronájem  pavilonu,,l"  na ulici  Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Mílan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

varianta  ač

1.1.  pronájem  pavilonu,,l"  o celkové  podlahové  ploše  374,75  m2 na ulici  Polní  č. p.
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963 v Orlové-Lutyní  Ústavu  Pohoda,  z. ú., Se sídlem  Svojsíkova  2087, 737 01 Český
Těšín, ICO: 03406083,  za účelem  zřízení  kuchyně,  a to s účinností  od 01.01.2020  na dobu
neurčitou,  za cenu  nájmu  ve výši 320,21 Kč/m2/rok  + zálohy  na energie  (vyúčtovatelné)  +

každoroční  navýšení  o míru inflace,  včetně  peněžité  jistoty  (kauce)  ve výši2  násobku

měsíčního  nájmu

1.2.  prominutí  úhrady  nájmu  za období  od 01.10.2019  do 31.12.2019  za pronájem

pavilonu,,l"  o celkové  podlahové  ploše  374,75  m2 na ulici Polní č. p. 963 v Orlové-Lutyni
Ústavu  Pohoda,  z. ú., se sídlem  Svojsíkova  2087,  737 0I Ceský  Těšín,  ICO: 03406083,
za účelem  zřízení  kuchyně,  a to z dčívodu 3 měsíční  Ihůty, kterou  potřebuje  na vybavení
kuchyně  stroji  a zařízeními  nutnými  k provozu  kuchyně

varianta  bč

pronájem  pavilonu,,l"  o celkové  podlahové  ploše  374,75  m2 na ulici Polní č. p. 963
v Orlové-Lutyni  Ústavu  Pohoda,  z. ú., se sídlem  Svojsíkova  2087,  737 01 Český  Těšín,
ICO: 03406083,  za účelem  zřízení  kuchyně,  a to s účinností  od 0'1.10.2019  na dobu
neurčitou,  za cenu  nájmu  ve výši 320,21 Kč/m2/rok  + zálohy  na energie  (vyúčtovatelné)  +

každoroční  navýšení  o míru inflace,  včetně  peněžité  jistoty  (kauce)  ve výši2  násobku
měsíčního  nájmu

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  podal  protinávrh  na odložení  materiálu  do doby  vyřešení  žádosti  o
odkoupení  celého  objektu  č.p. 963 na ul. Polní  v Orlové-Lutyni.  Informoval  o zájemci,  který
má zájem  koupit  celý  objekt  bývalé  zvláštní  školy  do prosince  2019.  V současné  době
máme  v objektu  nájemce,  kterým  bude  muset  být zaslána  výpověd'  z nájmu.  Problémem
je, že Ihůta výpovědi  je 6 měsíců.

Ing. Bill -  podle nového  občanského  zákoníku  nájem  přechází  na nového  vlastníka.  Město
podá výpověd'  z nájmu,  s tím, že objekt  bude prodán  v průběhu  prosince  a následně  od
1.1.2020  by nájem  běžel  novému  vlastníkovi  objektu.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že zájemce  byl upozorněn,  že v objektu  nesmí  být sociální  byty  a

město  neposkytne  žádné  dotace.  Dále starosta  uvedl,  že bude  vypracován  nový  znalecký
posudek.  Zpracování  znaleckého  posudku  uhradí  zájemce  a znalce  bude  vybírat  město.
Zájemce  nabízí, že by část ceny  za objekt  zaplatili  službami  pro občany  města.  To je ale

pro město  nereálné.  Dále musí být zjištěna  obsazenost  tělocvičen  ve městě  a to z důvodu,
zda objekt  prodat  s tělocvičnou  nebo bez tělocvičny.  Úkol ohledně  zjištění  vytíženosti
tělocvičen  ve městě  byl zadán  Ing. Slavíkové.  Znalecký  posudek  bude  vypracován  s

tělocvičnou  i bez tělocvičny.  Nájemcům  budou  poskytnuty  náhradní  prostory.  Problém
nastal  u Tanečního  Klubu  Kmit, pro který  nemáme  vhodné  prostory,  vhodné  prostory  se
hledají.

Následně  proběhla  diskuse,  kde se hovořilo  ohledně  odkupu  squashe  a dále  o nutných
opravách  majetku  města,  které budou  muset  být provedeny.

Ing. Bill -  upozornil,  že zájemce  o pronájem  si8  měsíců  vyřizoval  na KHV  a HZS souhlas
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pro  splnění  podmínek  k řádnému  užívání  prostorů  kuchyně  v objektu  č. p. 963.  Zájemci

vzniky  v souvislosti  s vyřizováním  souhlasu  náklady.  Může  se stát,  že žadatel  zašle  žádost

ohledně  proplacení  prokazatelných  nákladů.

Ing. Bill -  sdělil,  že materiál  ohledně  odkoupení  squashe  budou  připravovat,  až budou

dořešeny  pozemky  a tělocvíčna  u bývalé  Obchodní  akademíe  a zároveň  až bude

předjednán  možný  pronájem.

Mgr.  Chlubna  -  informoval  o setkání  s náměstkyní  ministra  průmyslu  a obchodu.  Jsou

ochotni  městu  Orlová  pomoci  s objektem  č. p. 840.  Máme  napsat  žádost  o dotaci.  V

objektu  by mohly  vzniknout  startovací  byty  pro mladé  lidi.

Mgr.  Chlubna

Protinávh

Rada  města  Orlová

odkládá

projednání  materiálu,,Pronájem  pavilonu,,l"  na ulici  Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyni"

do doby  vyřešení  možného  prodeje  objektu  č. p. 963  na ul. Polní  v Orlové-Lutyni

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

odkládá

projednání  materiálu,,Pronájem  pavilonu,,l"  na ulici  Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyni"  do

doby  vyřešení  možného  prodeje  objektu  č. p. 963  na ul. Polní  v Orlové-Lutyní

Usnesení  RMO  č. 612/17.  z 11.9.2019

usnesení  ů

Nepřijaté
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2.9.  Nebytové  prostory  v objektu  č. p. 96 na ulíci Slezské  v Orlové-Porubě

Tento materiál  uvedl:  Ing. Milan Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

1. 1. pronájem  nebytového  prostoru  č. 67 o celkové  podlahové  ploše  22,00  m2 ve
2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici Slezské  v Orlové-Porubě  panu

za účelem  zřízení
kanceláře,  a to na dobu  neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu nájmu:

- v prvních  šestí  měsících  cenu nájmu  ve výši 1,- Kč, a to při projednávání  nového
pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro daný  objekt  ve výši
657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve  než za

12 měsíců  od podpisu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest
měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

1.2.  pronájem  nebytového  prostoru  č. !al, 52, 53, 54, 55, 56 o celkové  podlahové
ploše  86,70 m2 ve  2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici Slezské  v Orlové-Porubě
Slezské  urologii  s.r.o.,  se sídlem  Alešova  591/1,  Bohumín,  ICO: 27796345,  za účelem
zřízení  kanceláře  a skladu,  a to na dobu neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu

nájmu:

- v prvních  šesti  měsících  cenu nájmu  ve výši 'I,- Kč, a to při projednávání  nového
pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro daný  objekt  ve výši
657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve než za

12 měsíců  od podpisu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest
měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

Průběh  diskuse:

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:
PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,
Mgr. Ing. Kateřina  Plíntová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. 1. pronájem  nebytového  prostoru  č. 67 o celkové  podlahové  ploše  22,00  m2 ve

2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici  Slezské  v Orlové  Porubě  panu

, za účelem  zřízení

kanceláře,  a to na dobu  neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu  nájmu:

- v prvních  šesti  měsících  cenu  nájmu  ve výší  1,-  KČ, a to pří projednávání  nového

pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro  daný  objekt  ve výši

657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy  nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve  než  za

12 měsíců  od podpisu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest

měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

1.2.  pronájem  nebytového  prostoru  č. 51, 52, 53, 54, 55, 56 o celkové  podlahové  ploše

86,70  m2 ve 2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici  Slezské  v Orlové-Porubě

Slezské  urologii  s.r.o.,  se sídlem  Alešova  591/1,  Bohumín,  ICO:  27796345,  za účelem

zřízení  kanceláře  a skladu,  a to na dobu  neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu

nájmu:

- v prvních  šesti  měsících  cenu  nájmu  ve výši  1,-  Kč, a to při projednávání  nového

pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro  daný  objekt  ve výši

657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy  nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve  než  za

12 měsíců  od podpísu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest

měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

Usnesení  RMO  č. 613/'17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

2. IO Převody  nemovitostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Nepřijaté
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Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

ukládá

v souladu s fi 39 odst. I zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů
odboru  správy  majetku a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže uvedených  záměrů,  a
to:

1. Prodej  části  pozemků  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca

50 m2 a parc. č. 3411/1 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca 170 m2 vše v k.
Ll. Poruba  u Orlové

2. Prodej  pozemku  parc. č. 2761 zahrada  o výměře  594 m2 v k. ú. Lazy u Orlové

doporučuje  ZMO

v souladu s 9 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších
předpisů

schválit

dle  bodu  1

prodej  části pozemku  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca  50
m2 za smluvní  cenu 320 Kč/m2, tj. celkem  16 000 Kč a části  pozemku  parc. č. 3411/1
ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca 170 m2 za smluvní  cenu 150 Kč/m2, tj,
celkem  25 500 Kč vše v k. ú. Poruba  u Orlové  panu  celkové  výši 41
500 Kč + náklady  řízení

neschválit

dle bodu 2
prodej  pozemku  parc. č. 2761 zahrada  o výměře  594 m2 v k. LJ. Lazy u Orlové  paní

za smluvní  cenu IOO Kč/m2, tj. celkem  59 400 Kč + náklady  řízení

Průběh  diskuse:

V 9.25 hod. se na schůzi  dostavil  Petr Koláček.

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s Fffi 39 odst. I zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených  záměrťí,  a

to:

'l. Prodej  části  pozemků  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca

50 m2 a parc.  č. 34'1 1/'l  ostatní  plocha,  ostatní  komuníkace  o výměře  cca 170  m2 vše v k.

ú. Poruba  u Orlové

2. Prodej  pozemku  parc.  č. 276'1 zahrada  o výměře  594 m2 v k. ú. Lazy  u Orlové

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s e3 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších
předpisů

schválit

dle bodu  1

prodej  části  pozemku  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca 50

m2 za smluvní  cenu  320 Kč/m2, tj. celkem  16 000 Kč a části  pozemku  parc.  č. 3411/1

ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca 170  m2 za smluvní  cenu  150  Kč/m2, tj.
celkem  25 500 Kč vše  v k. ú. Poruba  u Orlové  panu  v celkové  výši  41

500 Kč + náklady  řízení

neschválit

dle bodu  2
prodej  pozemku  parc.  č. 2761 zahrada  o výměře  594  m2 v k. ú. Lazy  u Orlové  paní

za smluvní  cenu  100  Kč/m2, tj. celkem  59 400  Kč + náklady  řízení

Usnesení  RMO  č. 614/17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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2.11 Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne
16.02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranicí  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn. č.
2247/58,  a to:
dle bodu  1

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/1  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. LI.

Poruba  u Orlové  ve  prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2404  v k. LI. Poruba  u Orlové
spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce
cca 3,6 m, vodovodní  přípojky  v délce  2,6 m a právu  umístění  sjezdu  o ploše  cca  10 m2 a
v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u

splaškové  kanalizace,  vodovodní  přípojky  ve výší 150,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  4 000,-
Kč + DPH vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do I m u sjezdu  100,-  Kč/m2, ale min.
paušálně  2 000,-  Kč  + DPH. Vše  za podmínky,  že přípojka  splaškové  kanalizace  a
vodovodní  přípojka  povede  pod zpevněným  povrchem  místní  komunikace  ulice  Údolní
protlakem  a v případě  dotčení  bude  provedena  oprava  v celé  šíři a délce  dotčení.
dle bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ů.
Poruba  u Orlové  ve  prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2405  v k. ú. Poruba  u Orlové
spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce
cca 21 m a právo  umístění  sjezdu  o ploše  cca 30 m2 a právu  vstupu  a vjezdu  za účelem
její  opravy  a údržby  za  jednorázovou  úhradu  u splaškové  kanalizace  ve výši 150,-  Kč/bm,
ale min. paušálně  1 000,-  Kč + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m u
sjezdu  100,-  Kč/m2,  ale  min. paušálně  2 000,-  Kč + DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka
splaškové  kanalizace  povede  pod zpevněným  povrchem  místní  komunikace  ul. Zátiší
protlakem.

Průběh  diskuse:

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
L:uboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle  sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle  bodu  1

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/1  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. LJ.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2404  v k. ú. Poruba  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce

cca  3,6  m, vodovodní  přípojky  v délce  2,6  m a právu  umístění  sjezdu  o ploše  cca  IO m2 a

v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za  jednorázovou  úhradu  u

splaškové  kanalizace,  vodovodní  přípojky  ve výši  150,-  Kč/bm,  ale  mín.  paušálně  I OOO,-

Kč + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m u sjezdu  100,-  Kč/m2,  ale min.

paušálně  2 000,-  Kč + DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka  splaškové  kanalizace  a

vodovodní  přípojka  povede  pod  zpevněným  povrchem  místní  komunikace  u)ice  Údolní

protlakem  a v případě  dotčení  bude  provedena  oprava  v celé  šíři a délce  dotčení.

dle  bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2405  v k. ú. Poruba  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce

cca  21 m a právo  umístění  sjezdu  o ploše  cca  30 m2 a právu  vstupu  a vjezdu  za účelem

její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u spíaškové  kanalizace  ve výši  150,-  Kč/bm,

ale  min.  paušálně  1 000,-  Kč + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m u

sjezdu  IOO,-  Kč/m2,  ale min.  paušálně  2 000,-  Kč + DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka

splaškové  kanalizace  povede  pod  zpevněným  povrchem  místní  komunikace  ul. Zátiší

protlakem.

Usnesení  RMO  č. 615/17.  z 11.9.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté
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2.12 Úpravy  rozpočtu  2C)í9 0RJ  107 - odbor  správy  majetku  a hospodářské  správy

Tento materíál  uvedl: Ing. Milan Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na  usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 124 - na opravy  havarijního  stavu majetku  města  (1 638 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Diskutovalo  se o opravách  chodníků.  Diskutovalo  se o koupališti  a zvážení  pronájmu
golfu.

Ing. Bill sdělil,  že žádost  na pronájem  restaurace  u golfu přišla.  V současné  době  má
koupaliště  a areál  golfu v pronájmu  SMO. Pokud  by zájemce  o pronájem  golfu  investoval
do vodovodní  přípojky,  provedl  by tam různé  opravy  a následně  by se řešilo,  že se to bude
bourat, byl by  to problém.  Mgr. Chlubna  sdělil,  že pokud  by tam bylo vytvořeno  zázemí  pro

restaurací  a golf, tak se bourat  nebude.  Doporučil  zjistit,  co je výhodnější.  Zda  je
výhodnější  aby  koupaliště  a golf  mélo  v nájmu  SMO nebo aby to bylo pod městem.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 124 - na opravy  havarijního  stavu majetku  města  (1 638 tis. Kč)
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Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  doporučil  při projednávání  psího  útulku  řešit  čipování  psů  ve městě.

Dotazy  členů  rady  města.

p. Stuchlík  -  dětské  hřiště  Zimný  důl,  zda  se bude  řešit.

Ing. Bi!l -  pokud  budou  finance,  tak  budou  hřiště  ještě  letos  řešit.

Mgr.  Plintová  -  upozornila,  že na komunikaci  směrem  od Dětmarovic  do  Orlové  chybí

značka  obec  Orlová.

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že požádal  OSMHS  o vyčíslení  nákladů  na údržbu  a provoz

umělého  kluziště.  Celková  suma  by byla  cca  330  tís. Kč. Náklady  může  snížit  vstupné  a

reklamy.

Ing. Bill  -  sdělil,  že s Ing. Kozákem  se byli  na kluziště  podívat,  ukázal  členům  RM

fotografíe.  Společně  s Ing. Kozákem  zkusilí  příbližně  vyčíslit  náklady.  Do nákladů  by  byly

zahrnuty  tyto  položky  - minimálně  3 ks laviček,  které  budou  sloužit  k přezouvání.

Dodatečné  osvětlení  ledové  plochy  50 tís. Kč, rozložení,  převoz  a složení  ledové  plochy  60

tis. Kč, čištění  ledové  plochy  cca  70 tis. Kč, řešení  přístupového  chodníku,  zatím  se neví

jakým  způsobem  cca  30 tis. Kč, aby  ledová  plocha  měla  skíuz  a aby  se nepoškodila  měla

by se  jednou  za 14 dní  voskovat  cca  10  tis. Kč a samozřejmě  zaměstnanec,  který  by na to

dohlížel.  Jsou  dvě  varianty  a to bez  kontroly  - vyvěsíl  by se provozní  řád  a vlastní

nebezpečí.  Domníval  se, že by to bylo  málo  a mohlo  by docházet  k ničení.  Zaměstnanec,

který  by hlídal  a prováděl  údržbu  by vycházel  cca  na 60 tis. Kč. Celková  suma  by činila

cca  330  tis. Kč, s tím,  že některé  náklady  by byly  jednorázové.

p. M. Koláček  -  dotázal  se na celkovou  sumu.

Ing. Bill -  celková  suma  by činila  cca  I 550  tis. Kč.

p. Stuchlík  -  dotázal  se na životnost  ledové  plochy.

Ing. Bill -  'l O-121et.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se na stáří  ledové  plochy.

Ing. Bill  -  byla  5 měsíců  používána.

Mgr.  Ing. Plintová  -  i když  ledovou  plochu  bude  hlídat  zaměstnanec,  mělo  by být  vyvěšeno

- na vlastní  nebezpečí.

Ing. Bill  -  samozřejmě  bude  vyvěšen  provozní  řád.  Zaměstnanec  bude  hlídat,  aby  neměl

někdo  tendenci  plochu  ničit.  Zaměstnanec  bude  ledovou  plochu  udržovat  a uklízet.

Mgr.  Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  nevzniká  povinnost  mít  zdravotníka.

Ing. Bill  -  ne nevzniká.
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p. Vršanský  -  dotázal  se kolik  by stál  pronájem  ledové  plochy.

Ing.  Bill  -  300  -400  tis. Kč. na měsíc.

Mgr.  Ing.  Plintová  -  dotázala  se, zda  mají  skladovací  prostory.

Ing.  Bííl  -  uvedl,  že skladovací  prostory  maji  a to dvě  volné  garáže  na Doubravanu.

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že se souhlasem  rady  bude  vedení  přípravovat  podníkatelům  v
Orlové  nebo  podnikatelům,  kteří  mají  ve městě  část  své  činnosti  dopis  ohledně  fin.
podpory  adventu.  Za podporu  můžeme  nabídnout  logo  na plakátech  nebo  reklamu.  Dále
starosta  informoval  o akcích,  které  se během  adventu  uskuteční.  1.12.2019  akce
,,Rozsvícení  vánočního  stromu"  další  akce,  která  se uskuteční  bude,,Zpívaní  vánočních
koled"  s výdejem  hrachové  polévky,  další  adventní  neděli  se uskuteční,,Certi  s ohňovou
show".  Dále,,Vánoční  tradice",,,Zivý  betlém",  kde  se bude  rozdávat  betlémské  světlo.  Dále
budou  farmářské  trhy, vánoční  výstava.  1.1.2020  se bude  konat  novoroční  ohňostroj.
Starosta  informoval,  že se podařilo  získat  reklamní  plochu  na budově  Prioru.  Pozvánka  na
adventní  akce  bude  umístěna  na banneru  na ploše  Prioru.

V 10.20  hod.  vyhlásil  starosta  města  přestávku.
V 10.45  hod.  pokračování  schůze  RMO

Llsnesení  RMO  č. 616/17.  z 11.9.2019 Nepřijaté
usnesení  []

2,13  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v
. objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 344  -  NET  OFFICE"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na  vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektech  města
Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -  NET  OFFICE"

schvaluje

1, v souladu  s ust. fi 222 odst. 4 zákona č. I 34/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek

27



změnu  závazku  ze smlouvy  (cenu  díla)  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických

úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -  NET  OFFICE"  ve výši  141

296,48  Kč bez  DPH  (neprovedené  práce)

2.uzavření  dodatku  č. I ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0313  na akci,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -  NET  OFFICE"

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektech  města

Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -  NET  OFFICE"

Rada  města  Orlová

schvaluje

4. v souladu s ust. e3 222 odst. 4 zákona č. 4 34/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (cenu  díla)  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických

úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -  NET  OFFICE"  ve výši  141

296,48  Kč bez  DPH  (neprovedené  práce)

2.uzavření  dodatku  č. 'l ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0313  na akci,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -  NET  OFFICE"

Usnesení  RMO  č. 617/17.  z 11.9.2019

usnesenÍ  č

Nepříjaté
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2.14  Stanovení  platu  Mgr.  Jarmile  Berné  ředitelce  Domova  Vesna,  příspěvková
. organizace

Tento  materiál  uvedl:  Bc.  Sylva  Buzková,  vedoucí  oddělení

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

stanoví

plat  paní  Mgr.  Jarmile  Berné,  ředitelce  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna  s účinností
od 1.09.2019  dle  důvodové  zprávy

Průběh  diskuse:

Na schůzi  nebyla  přítomna  Mgr. Cibulková.

Bc. Buzková  -  sdělila  celkovou  výši  platu.

Mgr. Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

stanoví

plat paní  Mgr.  Jarmile  Berné,  ředitelce  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna  s účinností
od 1.09.2019  dle důvodové  zprávy
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Llsneserí  RMO  č. 618/17.  z 11.9.2019

usnesení  [í

Nepřijaté

Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy

J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

zrušuje

v souladu s ustanoveními fl 16 odst. (2) písm. f) a @ 102 odst. (1 ) zákona č. I 28/2000 sb.,
o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  a v návaznosti  na posouzeníQ

podání  občanů  města  v záIežitosti,,Podpory  zachování  výuky  ve  stávající  budově  ZUS  J.

R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  I100,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na jednání  s

Moravskoslezským  krajem"  ze dne  14.  6. 2019,

usnesení  Rady  města  Orlová  č. 515/15  ze dne  3í.  7. 2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí  petice  dne  14.06.2019  s názvem-,,Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově

ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  14 00, Orlová-Poruba  novou  občanskou  iniciativou  a

požadavek  na jednání  s Moravskoslezským  krajem"  včetně  materiálu  pro  15.  schůzi  Rpdy

města  Orlová,  konanou  dne  31. 7. 2019  zaslaného  Novou  občanskou  iniciativou  k ZUS

J. R. Míší  dne  29.7.20'19

Rada  města  Orlová

schvaluje

odpověd'  na petici  č. 4/2C)í9  -  Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově  ZUŠ J. R.

Míši

Rada  města  Orlová

pověřuje

starostu  k podpisu  odpovědi"

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová
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2.1. vzít na vědomí

požadavek  občanů  města  Orlová  na projednání  záležitosti,,Podpory  zachování  výuky  ve

stávající  budově  ZUS  J. R. Míši se sídlem  uí. Slezská  1100, Orlová-Poruba,  a požadavku
na jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.2. projednat

v souladu s ustanovením  fl 16 odst. (2) písm. f) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní
zřízení),  ve ;nění  pozdějších  předpisů,  záležitost,,Podpory  zachování  výuky  ve stávající
budově  ZUS J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1100,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na

jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.3. potvrdit
usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 142/5  ze dne 17. 6. 2019,  kterým:
- vzalo na vědomí  informaci  starosty  města  o jednáních  vedení  města  o dalším  fungování
Základní  umělecké  školy  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace

- zrušilo  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 290/15  ze dne 20. 6. 2016, č. 491/23  ze

dne 18. 9. 2017,  č. 495/24  ze dne 30. 10. 2017  a č. 593/27  ze dne 23. 4. 2018,  kterými
požadovalo  zachování  Základní  umělecké  školy  ve stávajících  prostorách  a ukládalo  úkoly
k zajištění  tohoto  požadavku

- neschválilo  záměr  převodu  zřizovatelské  funkce  z Moravskoslezského  kraje  na město
Orlová,  včetně  nemovitých  a movitých  věcí, a to převod  majetku  formou  daru s omezující
podmínkou  spočívající  v zákazu  zcizení  předmětu  daru po stanovenou  dobu

pověřuje

starostu  města  Orlová  přednést  doporučení  Rady  města  Orlová  na 7. zasedání
Zastupitelstva  města  Orlová  konaném  dne 16. 9. 20'19 v rámci bodu programu,,Podání
zástupců  nové občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,
Orlová,  příspěvkové  organizace"

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  na vyřešení  je 90 dní po obdržení  podání.  Podání  se řeší v zákonné
Ihůtě.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (lng.  Pavel Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  1 zdrz:elo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

v souladu s ustanoveními516  odst. (2) písm. f) a e) 102 odst. (1) zákona č. 128/2000 sb.,
o obcích  (obecní  zřízení),  ve  znění  pozdějších  předpisů,  a v návaznosti  na posouzení

podání  občanů  města  v záležitosti,,Podpory  zachování  výuky  ve stávající  budově  ZUS  J.

R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1100,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na jednání  s

Moravskoslezským  krajem"  ze dne  14.  6. 2019,

4. zrušuje

usnesení  Rady  města  Orlová  č. 515/15  ze dne  3'1. 7. 2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí  petice  dne  14.06.2019  s názvem-,,Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově

ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  I 'l OO, Orlová-Poruba  novou  občanskou  iniciativou  a

požadavek  na jednání  s Moravskoslezským  krajem"  včetně  materiálu  pro  15.  schůzi  Rpdy

města  Oriová,  konanou  dne  31. 7. 2019  zaslaného  Novou  občanskou  iniciativou  k ZUS  J.

R. Míši  dne  29.7.2019

Rada  města  Orlová

schvaluje

odpověd'  na petici  č. 4/2019  -  Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově  ZUŠ J. R.

Míši

Rada  města  Orlová

pověřuje

starostu  k podpisu  odpovědi"

Rada  města  Orlová

2. doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

2.1.  vzít  na vědomí

požadavek  občanů  města  Orlová  na projednání  záležitostí,,Podpory  zachování  výuky  ve

stávající  budově  ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1100,  Orlová-Poruba,  a požadavku

na jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.2.  projednat

v souladu s ustanovením fi 16 odst. (2) písm. f) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpísů,  záležitost,,Podpory  zachováríí  výuky  ve stávající

budově  ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1IOO,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na

jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.3.  potvrdit

usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. I 42/5  ze dne  17.  6. 2019,  kterým:

- vzalo  na vědomí  ínformaci  starosty  města  o jednáních  vedení  města  o dalším  fungování

Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

- zrušílo  usnesení  Zastupítelstva  města  Orlová  č. 290/15  ze dne  20. 6. 2016,  č. 49'1/23  ze

dne  18.  9. 2017,  č. 495/24  ze dne  30. 10. 2017  a č. 593/27  ze dne  23.  4. 2018,  kterými

požadovalo  zachování  Základní  umělecké  školy  ve stávajících  prostorách  a ukládalo  úkoly

k zajištění  tohoto  požadavku

- neschválilo  záměr  převodu  zřizovatelské  funkce  z Moravskoslezského  kraje  na město

Orlová,  včetně  nemovitých  a movitých  věcí,  a to převod  majetku  formou  daru  s omezující
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podmínkou  spočívající  v zákazu  zcizení  předmětu  daru po stanovenou  dobu

Rada města  Orlová
3. pověřuje

starostu  města  Orlová  přednést  doporučení  Rady  města  Orlová  na 7. zasedání

Zastupitelstva  města  Orlová  konaném  dne 16. 9. 20í9  v rámci  bodu programu,,Podání
zástupců  nové občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,
Orlová, příspěvkové  organizace"

Usnesení  RMO č. 619/'17.  z 11.9.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.

Tento materiál  uvedl: íng. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh na usnesení:

Rada města  Orlová

bere na vědomí

v souladu s fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

rozhodnutí  Krajského  úřadu Moravskoslezského  kraje, odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne 30.8.20'19  č.j. MSK  64075  ve věci udělení  souhlasu  právnické  osobě

EDEN TRADE  CZ, s.r.o., ICO 253 96 145, se sídlem  Mírová  98/18,  703 00
Ostrava-Vítkovice  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo výkupu  odpadů  a s jeho
provozním  řádem.

ukládá

dle varianty  A)
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  nepodat  za město  Orlová  odvolání  proti
rozhodnutí  Krajského  úřadu Moravskoslezského  kraje, odboru  životního  prostředí  a
zemědělství  ze dne 30.8.2019  č.j. MSK  64075/2019  k Ministerstvu  životního  prostředí
podáním  učiněným  u Krajského  úřadu Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,
které  je uvedeno  v příloze  č. 3 tohoto  materiálu.

dle varianty  B)
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odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  podat  za město  Orlová  odvolání  proti

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j. MSK  64075/2019  k Ministerstvu  životního  prostředí

podáním  učiněným  u Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,

které  je uvedeno  v přílozeč.  3 tohoto  materiálu.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  uvedl,  že když  se dozvěděli  o možném  provozování  zařízení  ke sběru

nebo  výkupu  odpadů  vydalo  RMO  nesouhlasné  stanovisko.  Kraj  to posoudil  a rozhodnul.

Dle  vydaného  stanoviska  OVZP  neměl  důvod  to neschválit.  Sdělil,  že  je pro  variantu  B).

Ing. Bill  -  citoval  z Rozhodnutí  kraje:,,Krajský  úřad  v řízeních  o udělení  souhlasu  k

provozování  předmětného  zařízení  podle  zákona  o odpadech  není  kompetentní  určovat  či

lokalizovat  místa,  kde  by mohlo  být  konkrétní  zařízení  provozováno,  nebot'  taková  správní

kompetence  je předmětem  jiných  administrativních  postupů."  Konec  citace.  Krajský  úřad

zmiňuje  územní  plán  a stavební  řád.  Tzn.,  že při dalším  stavebním  řízení,  které  bude

probíhat,  by se dalo  ještě  něco  dělat,  ale  neví  se, jak  se to bude  vyvíjet.

Mgr.  Chlubna  - navrhl  hlasovat  o variantě  B)

Návrh  na usnesení  - varianta  B)

Rada  města  Orlová

v souladu s 9102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

1. bere  na vědomí

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j. MSK  64075  ve věci  udělení  souhlasu  právnické  osobě

EDEN  TRADE  CZ,  s.r.o.,  IČO  253  96 145,  se sídlem  Mírová  98ň8,  703  00

Ostrava-Vítkovice  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  a s jeho

provozním  řádem

varianta  B)

2. ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  podat  za město  Orlová  odvolání  proti

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j. MSK  64075/2019  k Ministerstvu  žívotního  prostředí

podáním  učiněným  u Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,

které  je uvedeno  v příloze

č. 3 tohoto  materiálu.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu  s fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

bere  na vědomí

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a
zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j. MSK  64075  ve věci  udělení  souhlasu  právnické  osobě
EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.,  ICO 253 96 145,  se sídlem  Mírová  98/18,  703  00
Ostrava-Vítkovice  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  a s jeho
provozním  řádem.

Rada  města  Orlová
ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  podat  za město  Orlová  odvolání  proti
rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a
zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j. MSK  64075/2019  k Ministerstvu  životního  prostředí
podáním  učiněným  u Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,
které  je uvedeno  v příloze  č. 3 tohoto  materiálu.

Usnesení  RMO  č. 620/'17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

,,PD Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p. 931,

Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu
vodního  díla SmVak,  a.s.

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  přípravy  projektové  dokumentace  pro stavbu,,PD  Řešení
statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p. 931, Orlová-Lutyně"  -  uzavření
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dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  SmVak,  a.s.

schvaluje

uzavření  Dohody  o čínnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  č.

31 72/D/KA/2019  kanalizace  DN 300  KAM  (stoka  AXVII)  s SmVaK  Ostrava  a.s.

Průběh  dískuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plíntová,  Ing. Pavel  Dendís,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBEL:  I (Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  přípravy  projektové  dokumentace  pro  stavbu,,PD  Řešení

statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p.  931,  Orlová-Lutyně"  -  uzavření

dohody  o čínností  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  SmVak,  a.s.

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  č.

3172/D/KA/2019  kanalizace  DN 300  KAM  (stokaAXVll)  s SmVaK  Ostrava  a.s.

Usneserí  RMO  č. 6;?1/'17.  z 11.9.20-19

usnesení  Č

Nepřijaté

Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v

objektu  ZŠ U Kaplíčky  959,  Orlová  - Lutyně"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektu  ZŠ U

Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"

schvaluje

1.  v souladu  s ust. q 222  odst.  6 zákona  č. 134/2016  sb., o zadávání  veřejných  zakázek

změnu  závazku  ze smlouvy  (termín  plnění))  na veřejnou  zakázku,,Realizace

energetických  úspor  v objektu  ZS U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"

2. uzavření  dodatku  Č. I ke smlouvě  o dílo  č. 201 9/OR1/S/0262  na akci,,Realizace

energetických  úspor  v objektu  ZŠ U Kapíičky  959,  Orlová  - Lutyně"

Průběh  diskuse:

Ing.  Szotkowská  -  před  dokončením  stavebních  prací  došlo  k poškození  fasád,  zničení

fasády  vyšetřovala  policie.  Zhotovitel  žádá  o posunutí  termínu  ukončení  stavebních  prací.

0  posunutí  termínu  mohou  žádat  dle  zákona  jen  ve vyhrazených  případech.  Ve smlouvě

mají  uvedeno  pouze  v případě  když  dojde  k přerušení  prací  nebo  se jedná  o vícepráce.

Zhodnotili,  že je to okolnost,  kterou  s péči  řádného  hospodáře  nemohli  vědět,  nemohl  to

vědět  ani zhotovitel.  Doporučují  žádosti  vyhovět.

Starosta  města  Mgr. Chíubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'I (Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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bere  na vědomí
informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetíckých  úspor  v objektu  ZŠ U

Kapličky  959, Orlová  - Lutyně"

Rada  města  Orlová

schvaluje
1. v souíadu  s ust. q 222  odst.  6 zákona  č. 134/2C)16  sb.,  o zadávání  veřejných  zakázek

změnu  závazku  ze smlouvy  (termín  plnění))  na veřejnou  zakázku,,Realizace

energetických  úspor  v objektu  ZS U Kapličky  959, Orlová  - Lutyně"

2. uzavření  dodatku  č. I ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0262  na akci,,Realizace

energetíckých  úspor  v objektu  ZŠ U Kaplíčky  959, Orlová  - Lutyně"

Průběh  diskuse:

Dotazy  členů  rady  města.

Ing. Szotkowská  -  informovala  o pokračování  stavby  parkoviště  na ul. Rydultowská.  V

rámci  bouracích  prací  na stavbě  dojde  v příštím  týdnu  ke zvýšení  hluku  a prašnosti.

Požádala  Mgr. Cibulkovou  o zveřejnění  informace.  Co se týče  náměstí,  posouvá  se termín

pro podání  nabídek.

Mgr. Chlubna  -  informoval  o dopisu  z kraje  ohledně  převodu  pozemků  u nemocnice,  kdy  s

převedením  pozemků  nemají  problém,  ale požadují  vizualizaci  úpravy  pozemků.

Vizualizace  bude  zadána  do úkolů.

Ing. Szotkowská  -  na RMO  se pozemky  již řešily. Nevěděla,  jaké  bylo  přijato  usnesení.

Rešily  se varianty  var. A) odložení  části  směny  pozemku,  varianta  B) anketa  parkoviště

ano  nebo  ne. Nevěděla,  zda bylo  přijato  usnesení  odložení  směny  pozemků  nebo

zpracování  studie  na parkoviště.  Sdělíla,  že dohledá  přesné  znění  usnesení.  Pozemky  by

z důvodu  požádání  kraje  o převod  měly  být dořešeny.

Mgr. Chlubna  -  na pozemcích  by neměla  vzniknout  žádná  velká  stavba,  měl by tam  být

parčík  atd. Doporučil  připravit  materiál  na schůzi  RM (úprava  prostoru  u nemocnice,

zadání  studíe  revitalizace  prostranství  před  nemocnící).

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že se jen  chtěla  ujistit  v tom,  že na pozemcích  nemá  vzniknout

velká  stavba.  Navrhla  prodloužit  stávající  parkoviště  a vytvořit  komunikační  zóny,  parčík

atd.

Mgr. Chlubna  poděkoval  Ing. Szotkowské.

Na schůzi  byla  přizvána  Ing. Slavíková.

Ing. Slavíková  - informovala  o navýšení  ceny  za bruslení  pro školy  a školky.  Zvýšení  ceny

projednala  s Ing. Kozákem,  kdy k navýšení  došlo  dle nákladové  kalkulace  (4 trenéři,

pojištění,  nákup  nového  vybavení  atd.).

Mgr. Chlubna  -  požádal  o zveřejnění  informace  o zvýšení  ceny  za bruslení  pro školy  a

školky.
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Usnesení  RMO  č. 622/17.  z 11.9.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  Č

Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. informaci  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u kulatého  stolu
2. znění  odpovědi  starosty  města  na pozvání  mínistryně  práce  a sociálních  věcí

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  informoval  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u

kulatého  stolu.  Pozvání  bylo  doručeno  dne 10.9.2019.  Setkání  se bude  konat  13.9.2019.
Na schůzce  by měla  být  projednána  problematika  změny  v oblasti  dávek  na bydlení.
Sdělil,  že ministryni  bude  zaslána  odpověd',  s tím, že se schůzky  z pracovních  důvodů
nemůže  zúčastnit  a pozval  ministryni  na návštěvu  do Orlové.  Navrhl  přijmout  usnesení  ve
znění:
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. informaci  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u kulatého  stolu
2. znění  odpovědi  starosty  města  ministryni  práce  a sociálních  věcí

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. informaci  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u kulatého  stolu

2. znění  odpovědi  starosty  města  ministryni  práce  a sociálních  věcí

Usnesení  RMO  č. z Nepříjaté  usnesení  č

Informace  o sítuaci  v Domově  Vesna

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Na schůzi  byla  přizvána  Mgr. Berná,  Bc. Buzková.

Členové  rady  města  byli  seznámení  se situací  v Domově  Vesna.

Mgr.  Chlubna  navrhl  připravit  materiál  ohledně  řešení  situace  v Domově  Vesna.

Mgr.  Chlubna  poděkoval  Mgr.  Berné  a Bc. Buzkové.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  č

z 11.9.20'19 Nepřijaté
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4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval  o návštěvě  měst  Námestovo,  Czechowice-Dziedzice,

Rydultowy.  Dále  informoval,  že 12.9.2019  se uskuteční  schůzka  se zástupci  OKD,  kde
bude  mimo  jiné  projednána  podpora  adventních  akcí  ve městě.  Informoval  o setkání  s
náměstkyní  ministra  průmyslu  a obchodu,  která  navrhla  řešení  pro objekt  č. p. 840,  v
objektu  by mohly  vzniknout  startovací  byty  pro mladé  lidi. Doplnil,  že tato  možnost  bude
prověřena.

Bc. Kubalová-informovala,  že 3.10.2019  bude  probíhat  akce,,Den  seniorů".  V rámci  akce
bude  promítán  film,,Zeny  v běhu".

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

p. Vršanský  -  doporučil  vrátit  se k fungování  televize  Polar.

p. P. Koláček  -  sdělil,  že na Komisi  pro sport  řešili  problematiku  spoluúčast  financování
(10%  navýšení)  sportovních  areálů.  Doporučil  problematiku  dořešit.

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že 'I 3.9.2019  v 17 hod.  v DKMO  se bude  konat  Vernisáž
projektů  zástupců  švýcarského  partnerského  města.

Mgr. Cibulková  -  upozornila,  že po skončení  schůze  RM se v zasedací  místnosti  č. 218
uskuteční  media  trénink.
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Závěr:

V 14.30  ukončil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna  17.  schůzi  Rady  města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:

Schůze  rady  ukončena  v 14.30  hod.

Datum  zpracování:  16.9.2019

Zápís  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápís  ověřil(a):  Mgr. Ing. Kateřina  Plíntová

Mgr.  Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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